
Protokół nr . fl:?.<()!4 
z posiedzenia objazdowego Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 6.09.2024 r. 

Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 
6 września 2024 r. odbyła objazdowe posiedzenie dotyczące stanu przygotowania placówek 
oświatowo- wychowawczych na terenie gminy do pracy w roku szkolnym 2024/2025. 

W drodze przeprowadzonej wizytacji w poszczególnych placówkach oświatowych 
Komisja otrzymywała odpowiedzi na zadawane przez radnych pytania. Dyrektorzy placówek 
szeroko omawiali zrealizowane w roku bieżącym przez placówki inwestycje jak również 
najbardziej nurtujące ich sprawy, a także poinformowali o bieżących potrzebach. 

Wizytacja została przeprowadzona zgodnie z następującym harmonogramem: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Wizytacja w Publicznej Szkole Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Siennicy. 
3. Wizytacja w Publicznej Szkole Podstawowej im. Zawiszy Czarnego w Żakowie. 
4. Wizytacja w Publicznej Szkole Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego 

w Starogrodzie. 
5. Wizytacja w Publicznej Szkole Podstawowej im. Edwarda Szymańskiego 

w Grzebowilku. 
6. Wizytacja w Gminnym Przedszkolu w Siennicy. 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia 
W pierwszym punkcie posiedzenia przewodnicząca komisji stwierdziła, ze zebranie jest 
prawomocne. W wizytacji uczestniczyli: 

1. Monika Michalik-Towani - przewodnicząca komisji, 
2. Kinga Osica- członek komisji 
3. Anna Zgódka- członek komisji 
4. Jacek Jarzębski- członek komisji 
5. Piotr Ceregra- członek komisji. 

Ad. 2. Publiczna Szkoła Podstawowa im. Henryka Sienkiewicza w Siennicy 
Wizytacja placówki obejmowała dyskusję z dyrektorem szkoły Panią Małgorzatą 

Kobylińską oraz wicedyrektorem Panią Anną Rutkowską- Stadnik na temat przygotowania 
placówki do nowego roku szkolnego 2024/2025 oraz lustrację obiektu. Szkoła mieści 
się w dwóch budynkach przy ul. Mińskiej 38, gdzie uczęszczają dzieci z klas IV-VIII oraz przy 
ul. Latowickiej 16, gdzie uczęszczają dzieci z oddziałów przedszkolnych oraz klas 1-111. 
W roku szkolnym 2024/2025 uczęszcza 583 uczniów, w porównaniu do roku 2023/2024 
nastąpił wzrost o 32 uczniów. Liczba uczniów w klasach nie przekracza 24 . Dyrektor 
poinformowała, że szkoła posiada pełną obsadę kadry nauczycielskiej wraz ze specjalistami. 
W szkole jest prowadzone dożywianie dzieci, zarówno budynek przy ul. Mińskiej 
jak i Latowickiej posiada swoje zaplecze kuchenne, w którym przygotowywane są posiłki. 

W placówce prowadzone są zajęcia pozalekcyjne oraz realizowane są projekty 
i programy wspierające rozwój dzieci i młodzieży. 

Wyremontowane zostały 4 sale lekcyjne oraz świetlica w budynku przy ul. Mińskiej, 
a także biblioteka przy ul. Latowickiej i gabinet wicedyrektora. 

Głównym problemem zgłaszanym przez Dyrektora placówki jest pilne podjęcie 
działań związanych z przeniesienie oddziałów przedszkolnych oraz uczniów z klas 1-111 do 
budynku przy ul. Mińskiej, zaś uczniów z klas IV-VIII do budynku przy ul. Latowickiej. 
Zamiana ta jest konieczna z uwagi na przystosowanie lokalowe oddziałów przedszkolnych 
do wytycznych Ministra Edukacji Narodowej w sprawie wymagań ochrony przeciwpożarowej. 
Ponadto, Dyrektor zwróciła uwagę, żeby podjąć te działania należałoby umożliwić wjazd 
autobusów na teren szkoły przy ul. Mińskiej, co wiąże się z przeorganizowaniem obecnego 
wjazdu oraz dostosowaniem łazienek i sal dla oddziałów przedszkolnych. 
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Główne potrzeby zgłaszane przez Panią Dyrektor dotyczyły podjęcia pilnych prac 
remontowych w budynku przy ul. Mińskiej, gdzie przecieka dach, odpadają dachówki 
oraz elewacja budynku co stanowi poważne zagrożenie dla dzieci i młodzieży. Ponadto 
zwrócono uwagę na nieszczelność okien, co powoduje, że w okresie zimowym dzieci 
marzną pomimo gorących kaloryferów. 

Uwagi Komisji: 
Komisja wysoko ocenia przygotowanie Publicznej Szkoły Podstawowej im. Henryk 
Sienkiewicza w Siennicy do nowego roku szkolnego 2024/2025. Radni wysoko ocenili 
starania Dyrekcji oraz pozostałych osób związanych z placówką w prowadzeniu i dbaniu 
o szkołę. 

Radni uznali, że należy podjąć natychmiastowe działania w celu zabezpieczenia dachu 
budynku oraz elewacji. Niezwykle ważnym wyzwaniem dla władz szkoły i gminy jest podjęcie 
działań w celu zamiany etapów edukacyjnych w budynkach szkolnych. 

Ad. 3. Publiczna Szkoła Podstawowa im. Zawiszy Czarnego w Żakowie 
Wizytacja placówki obejmowała dyskusję z dyrektorem szkoły Panią Anną Duszczyk 

na temat przygotowania placówki do nowego roku szkolnego 2024/2025 oraz lustrację 
obiektu. W roku szkolnym 2024/2025 uczęszcza 130 uczniów, liczba uczniów w porównaniu 
do lat ubiegłych utrzymuje się na podobnym poziomie. Dyrektor poinformowała, że szkoła 
posiada pełną obsadę kadry nauczycielskiej, jednak brakuje psychologa. W szkole 
prowadzone jest dożywianie dzieci, szkoła posiada swoje zaplecze kuchenne i samodzielnie 
przygotowuje posiłki. 

W placówce prowadzone są zajęcia pozalekcyjne oraz realizowane są projekty 
i programy wspierające rozwój dzieci i młodzieży. 

Wyremontowano sale gimnastyczną oraz salę lekcyjną. Wymieniono okna zgodnie 
z drugim etapem termomodernizacji, wymieniono stare oświetlenie na energooszczędne, 
zrobiono nowe poszycie altany ogrodowej wraz z obróbką oraz wymieniono gwoździe na 
wkręty na całej połaci dachowej. Ponadto poszerzono i utwardzono kruszywem drogę 
dojazdową do wejścia do szkoły dla przedszkolaków. 

Pani Dyrektor poinformowała, że na chwilę obecną nie występują w szkole problemy 
techniczne wymagające pilnej reakcji. Główne potrzeby zgłaszane przez Panią Dyrektor 
dotyczyły kolejnego etapu termomodernizacji oraz budowy hali sportowej przy szkole. Pani 
Dyrektor poinformowała, że rodzice złożyli się na projekt ww. inwestycji. Podczas wizytacji 
zgłoszono także potrzebę zastanowienia się nad przyznawaniem stypendiów dla najlepszych 
sportowców, którzy osiągają bardzo dobre wyniki w poszczególnych dyscyplinach. 

Uwagi Komisji: 
Komisja wysoko ocenia przygotowanie Publicznej Szkoły Podstawowej im. Zawiszy 
Czarnego w Żakowie do nowego roku szkolnego 2024/2025. Radni wysoko ocenili starania 
Dyrekcji oraz pozostałych osób związanych z placówką w prowadzeniu i dbaniu o szkołę. 
Niezwykle ważnym wyzwaniem dla władz szkoły i gminy jest podjęcie starań w celu budowy 
hali sportowej. Ponadto należy rozważyć opracowanie uchwały dotyczącej przyznawania 
stypendium sportowego dla uczniów. 

AD. 4. Publiczna Szkoła Podstawowa im. Kornela Makuszyńskiego w Starogrodzie 
Wizytacja placówki obejmowała dyskusję z dyrektorem szkoły Panią Beatą Walas na 

temat przygotowania placówki do nowego roku szkolnego 2024/2025 oraz lustrację obiektu. 
W roku szkolnym 2024/2025 uczęszcza 120 uczniów, w tym 1/3 uczniów stanowią uczniowie 
ze specjalnymi potrzebami. Liczba uczniów w porównaniu do lat ubiegłych utrzymuje się na 
podobnym poziomie. 
Dyrektor poinformowała, że szkoła posiada pełną obsadę kadry nauczycielskiej wraz ze 
specjalistami. W szkole jest prowadzone dożywianie dzieci, szkoła posiada zaplecze 
kuchenne, jednak posiłki dowożone są z Publicznej Szkoły Podstawowej w Siennicy. 
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W placówce prowadzone są zajęcia pozalekcyjne oraz realizowane są projekty 
i programy wspierające rozwój dzieci i młodzieży. W szkole realizowana jest także pomoc 
psychologiczno-pedagogiczna i rewalidacyjna dla dzieci ze szczególnymi potrzebami. 
Wyremontowana została kuchnia, stołówka oraz jedna sala lekcyjna. 
Główne potrzeby zgłaszane przez Panią Dyrektor dotyczyły braku jednej sali lekcyjnej, sali 
gimnastycznej oraz windy. Ponadto Pani Dyrektor zgłosiła problem z niewystarczającym 
miejscem do parkowania przed szkołą, co znacznie utrudnia dowożenie i odwożenie dzieci, 
które trafiają do placówki z terenu całego powiatu. Ponadto rozmawiano o wysokości 
dodatku przyznawanego nauczycielom za warunki pracy. 

Uwagi Komisji: 
Komisja wysoko ocenia przygotowanie Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kornela 
Makuszyńskiego w Starogrodzie do nowego roku szkolnego 2024/2025. Radni wysoko 
ocenili starania Dyrekcji oraz pozostałych osób związanych z placówką w prowadzeniu 
i dbaniu o szkołę. 
Radni uznali, że należy monitorować działania w celu przystosowania budynku i zakończenia 
prac związanych z budową windy. Ponadto należy rozważyć dokonanie zmian w Uchwale 
Rady Gminy związanej z warunkami przyznawania i wypłacania dodatku przyznawanego 
nauczycielom za warunki pracy. 

Ad. 5. Publiczna Szkoła Podstawowa im. Edwarda Szymańskiego w Grzebowilku 
Wizytacja placówki obejmowała dyskusję z dyrektorem szkoły Panią Kamilą Korzeń 

na temat przygotowania placówki do nowego roku szkolnego 2024/2025 oraz lustrację 
obiektu. W roku szkolnym 2024/2025 uczęszcza 140 uczniów. Liczba uczniów w porównaniu 
do lat ubiegłych utrzymuje się na podobnym poziomie. Dyrektor poinformowała, że szkoła 
posiada pełną obsadę kadry nauczycielskiej wraz ze specjalistami. W szkole 
jest prowadzone dożywianie dzieci, posiłki dowożone są z Publicznej Szkoły Podstawowej 
w Żakowie. Szkoła nie posiada stołówki, a zaplecze kuchenne jest niewystarczające oraz 
brakuje w nim podstawowych sprzętów kuchennych, w tym np. zmywarki przemysłowej. 

W placówce prowadzone są zajęcia pozalekcyjne oraz realizowane są projekty 
i programy wspierające rozwój dzieci i młodzieży. 

Wyremontowane zostały sale lekcyjne oraz przeprowadzono renowację terenu przed 
szkołą. 

Główne potrzeby zgłaszane przez Panią Dyrektor dotyczyły rozbudowy szkoły, brak 
dwóch sal lekcyjnych oraz stołówki i kuchni znacznie utrudniają funkcjonowanie placówki. 
Ponadto Pani Dyrektor zgłosiła potrzebę poszerzenia wjazdu na teren szkoły. 

Uwagi Komisji: 
Komisja wysoko ocenia przygotowanie Publicznej Szkoły Podstawowej im. Edwarda 
Szymańskiego w Grzebowilku do nowego roku szkolnego 2024/2025. Radni wysoko ocenili 
starania Dyrekcji oraz pozostałych osób związanych z placówką w prowadzeniu i dbaniu 
o szkołę. 
Niezwykle ważnym wyzwaniem dla władz szkoły i gminy jest podjęcie starań w celu 
rozbudowy obecnego budynku. 

AD. 6. Gminne Przedszkole w Siennicy 
Wizytacja placówki obejmowała dyskusję z dyrektorem przedszkola Panią Edytą 

Górską na temat przygotowania placówki do nowego roku szkolnego 2024/2025 
oraz lustrację obiektu. W roku szkolnym 2024/2025 uczęszcza 53 dzieci, nastąpił spadek 
o 1 O dzieci w stosunku do roku ubiegłego. Dyrektor poinformowała, że przedszkole posiada 
już pełną obsadę kadry nauczycielskiej wraz ze specjalistami. W szkole jest prowadzone 
dożywianie dzieci, szkoła posiada własną kuchnię, a dzieci spożywają posiłki w salach. 

W placówce prowadzone są zajęcia dodatkowe oraz realizowane są projekty 
i programy wspierające rozwój dzieci. 
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Wyremontowane zostały sale, wymieniono parapety, podłogi oraz drzwi ewakuacyjne. 
Zamontowano nową instalację przeciwpożarową. 

Główne potrzeby zgłaszane przez Panią Dyrektor dotyczyły wymiany obecnego 
ogrzewania na gazowe. 

Uwagi Komisji: 
Komisja wysoko ocenia przygotowanie Gminnego Przedszkola w Siennicy do nowego roku 
szkolnego 2024/2025. Radni wysoko ocenili starania Dyrekcji oraz pozostałych osób 
związanych z placówką w prowadzeniu i dbaniu o szkołę. 
Radni uznali, że należy podjąć pilne działania zmierzające do wymiany ogrzewania 
w placówce. 

Podpisy członków komisji: 
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Anna Zgódka- członek komisji (},.~.:..:·~- . 

Jacek Jarzębski- członek komisji :;.: p.. . . . . efLl(~?.$4~ . 
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